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1. Kymenhvan vammaisneuvoston terveiset. 

Hyten lautakunnan pj kertoi taloushaasteista, ei ole rahaa 
ehkäisevään työhön. Meneillään oleva toimintasuunnitelma käytiin 
läpi ja vuoden 2025 t-suunnitelmaa on aloitettu. Lautakuntapaikat 
ovat kysymysmerkki. 
Verkkosivuviestintään panostetaan, sivuille merkitään tärkeimmät 
asiakohdat mitä on saatu aikaan neuvostotyön osalta. 
Neuvostolla on tarkoitus kontaktoida kumppanuustalot 
Kymenlaaksossa, joko vieraillen tai omiin kokouksiin kutsuen. 

2. Kaupunginhallituksen terveiset. 

Vuoden 2025 talousarvion käsittely on käynnistynyt ja tästä 
päättäminen on syksyn/loppuvuoden tärkein asia. 

3. Kaupunginhallituksen, vammais- ja vanhusneuvostojen yhteinen 
keskustelutapaamisen ti 21.5.2024, sovitut asiat sekä neuvostojen 
puheenjohtajien kokous Junnosen kanssa ja tuleva työpaja 23.9. 

Kaupunginhallituksen keskustelutilaisuudessa 21.5. käytiin läpi 
neuvostojen tehtävää ja asemaa. Neuvostojen pj:ien ja 
hyvinvointipäällikön keskustelun myötä järjestetään työpaja 23.9., 
jonka toivotaan auttavan tiedon siirtymistä neuvostolta 
kaupungintoimijoille ja toisinpäin. 

4. Kaupungin esteettömyystyöryhmä, tilannekatsaus. 

Kaupungin esteettömyystyöryhmä tekee esteettömyyskartoitusta, 
johon kuuluu esteettömyyskävelyitä. Syksy päättyy työpajaan ja 
Kouvolan kaupungintalon esteettömyyskävelyyn. 

5. Yhvin tiedotus yhdistyksille: 
- 23.9. Tuomas Laaksonen tulee auttamaan lähellä.fi käytössä 
Porukkatalolla. Saadakseen avustuksia yhdistyksen tulee olla 
kirjautunut lähellä.fi tai PTV:n. 
- 24.9. on infoava avustusten haun tekemisen iltapäivä, Porukkatalo. 

 

Puheenjohtajan ehdotus:  

1. Merkitään tiedoksi. 

2. Merkitään tiedoksi. 

3. Merkitään tiedoksi. 

4. Merkitään tiedoksi. 

5. Merkitään tiedoksi. 



 

Vammaisneuvoston päätös: 

1. Merkittiin tiedoksi. 

2. Merkittiin tiedoksi. 

3. Merkittiin tiedoksi. 

4. Merkittiin tiedoksi. 

5. Merkittiin tiedoksi. 
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